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Од момента када је пре неку недељу Звездан Терзић, после утакмице са Краснодаром,
Звездин улазак у групну фазу Лиге Европе посветио председнику Вучићу, јер им је "дао
крила", помно пратим фудбал у нади да ћу угледати неког Звездиног фудбалера како
лети изнад стадиона.

  Или, могуће, јато Звездиних фудбалера како лети изнад Маракане, пошто се може
претпоставити да су сви добили крила од председника Вучића, па је тако Звездино лево
крило добило и десно крило, а Звездино десно крило - и лево крило.   

Два крила су неопходна за добар лет, али суштински, није било јасно - шта ће неком
фудбалеру крила?

  

Схватио бих, донекле, да је рецимо генерални директор Ер Србије први лет за Њујорк
посветио такође председнику Вучићу, јер је логично да је и њима "дао крила", пошто
постоји уврежено мишљење у стручним круговима да су авионима крила неопходнија
него фудбалерима.

  

Фудбалерима, заправо, крила уопште не требају, чак је, по правила ФИФА, и забрањено
да фудбалери лете, а они који су пратили утакмицу Звезда - Краснодар, са друге
стране, клели су се да за 90 минута, плус зауставно време, нико из тима није летео, сем
Звездиног голмана, који је то учинио без видљивих помагала добијених од председника.

  

Летео је заправо док није ударио главом у стативу, а да је имао крила, сигурно би
избегао стативу.

  

- Нико није имао крила, кунем ти се - клео се један који је ишао на ту утакмицу после које
домаћи фудбал као да је добио епску дубину "Игре престола", јер само тамо и на
Маракани постоји функција која се зове "Мајка змајева".
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У нашем случају, истина, то би се могло назвати "Председник мајка змајева".

  

Прича ми после један такозвани добро обавештени извор да је цела ситуација, заправо,
била много занимљивија од расподеле бесплатних крила Звездином првом тиму.

  

Звездан Терзић је заправо био одушевљен што му се пар дана раније јавио председник
Вучић и рекао му да је управо одгледао утакмицу руског првенства Краснодар - Урал, и
тачно му скенирао како би Звезда требало да игра у Лиги Европе.

  

- Чекај, зезаш ме! Председник Србије има времена да гледа утакмицу Краснодар - Урал и
да после поставља тактику за утакмицу Краснодар - Звезда!? - био сам запањен
информацијама такозваног више него добро обавештеног извора.
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- И, какву тактику је поставио? - питао сам после првог шока.

  

- Па, рецимо, председник је рекао да би Славољуб Срнић требало да игра задњег везног
- објаснио ми је онај такозвани добро обавештени.

  

- Рекао му је да би Срнић требало да игра задњег везног!? Зар човек стварно има
времена да размишља о томе ко би у Звезди требало да игра задњег везног? - упитао
сам се гласно.

  

Ако ми стварно живимо у земљи где председник државе зове председника фудбалског
клуба да му каже да Срнић треба да игра задњег везног, онда ово нешто не ваља.

  

- И знаш шта је најбоље? - каже ми онај на крају.

  

- Шта!?

  

- Срнић уопште на тој утакмици није играо задњег везног!

  

- Стварно! Па шта му се онда онај Терзић захваљивао?

  

- На тактици! У поверењу да ти кажем, ови у Звезди су провалили одличну ствар - увек
играј супротно од онога што ти јави председник! И после му се захвали. Њему прија, а
сви задовољни!

  

(Данас)
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